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Београд – Амбасадор Шведске, земље која председава ЕУ, Кристер Брингеус изјавио је
да је тужно и чудно што је одржавање "Поворке поноса" одложено из безбедносних
разлога.

  

Неодржавање "Поворке поноса", на дуге стазе, неће утицати на европске интеграције
Србије, сматра амбасадор Шведске и наводи да је очекивао да ће манифестација бити
одржана и у Београду. “Поворке поноса су сасвим нормална ствар у Европи, нарочито
2009. године. Такви фестивали се одвијају у свим европским престоницама”, рекао је
Брингеус за Б92.

  

“Летос је на улицама Стокхолма у Поворци поноса шетало 15.000 људи, укључујући и
премијера Шведске. За мене је било сасвим природно да се иста ствар догоди и у
Београду”, навео је он.

  

“Сигуран сам да је српска полиција била спремна да предузме све мере како би
заштитила учеснике Поворке поноса. Импресиониран сам професионалношћу коју су
министар Ивица Дачић и његови људи демонстрирали”, казао је Брингеус.

  

"Чињеница да Поворка неће бити одржана је врло тужна и чудна”, рекао је он.

  

Шведска је, у својству председавајуће Европској унији, подржала одржавање "Параде
поноса", а тој подршци су се у Београду придружиле амбасаде Велике Британије и
Немачке.

  

“Мислим да је толеранција кључна порука. Толеранција је кључна ствар у целој причи.
Суштина поворке поноса јесте толеранција, неприхватање дискриминације било које
врсте. Било због различите сексуалне оријентације, зато што сте жена или мушкарац,
или особа са инвалидитетом”, објаснио је Брингеус.

  

“Мислим да су највише изгубили они који нису били у могућности да учествују у Поворци”,
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сматра он.

  

Амбасадор Шведске је навео да се нада да ће "Поворка поноса" бити одржана следеће
године, а није искључио могућност да јој се, у знак подршке, и сам придружи.

  

(Б92)
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